
  Oroszlány Város Önkormányzata 

  Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága és 

Humán Bizottsága 

 

 

1/2024. EB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

és a Humán Bizottság 2024. július 16-ai együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László 

bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Gyuga Mihály József 

korelnök, Fehérdi Zsuzsanna, Rapcsák György és Sólyom Jöran 

bizottsági tagok 

Humán Bizottság: Székely Antal elnök, Baráth Domonkos, Jugovics 

Józsefné és Péter Dániel bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Ángyán István, Babai János, Feczkó Rita, Molnár 

István és Papp Péter Attila bizottsági tagok  

  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Babai János, Kindl 

Attila, Molnár István bizottsági tagok 

Humán Bizottság: Jónás Róbert, Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár 

Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. 

Az együttes bizottság ülését 14 óra 36 perckor megnyitotta, megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság 

nem határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 2 fő volt jelen. Kérdése az volt, mivel a bizottsága 

nem határozatképes, a többi bizottság külön fog tárgyalni az előterjesztésekről, szeretnék-e, hogy ő 

vezesse le az ülést. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök jelezte, szeretné, ha Kontschán Flórián Jenő PB elnök vezetné 

le az ülést. 

 

Székely Antal HB elnök egyetértett ezzel. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő volt jelen.  

 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  
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A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

108/2024. (VII. 16.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2024. július 16-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2024. július 16-ai, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Székely Antal HB elnök megállapította, hogy a Humán Bizottság határozatképes, mert a 7 fő 

bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

121/2024. (VII. 16.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2024. július 16-ai 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2024. július 16-ai, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. július 16-ai, rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati 

javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

122/2024. (VII. 16.) határozata 

„A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, az SZMSZ-en belül a dolgozóktól, 

munkavállalóktól titoktartást kérnek, ezt el tudja fogadni. Kérdése az volt, volt-e valami ok, hogy a 

titoktartásra vonatkozó kitételt pluszban betették a SZMSZ-be. 

 

Körtvélyfáy Zoltán KFMKK intézményvezető elmondta, nem volt ilyen tudomása szerint, de úgy 

véli, nem felesleges óvatosság, komoly üzleti érdekek vannak, ez egy biztosítékként is szolgál. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, augusztus 1-én lép érvénybe az új nyitvatartási 

rend, úgy tűnik, ez a rend lesz ezentúl. Kérdése az volt, egy téli időszakban jobban ráérnek az emberek 

színházba járni, a szombat esti nyitva-tartás nem fért volna-e bele. 

 

Körtvélyfáy Zoltán KFMKK intézményvezető elmondta, ebben a szabályozásban benne van az, 

hogy a heti nyitva-tartás mellett a nyitvatartási idő rugalmas, ha színház lesz, nyitva fognak tartani. 

Eddig nem volt olyan hétvége, hogy ne lett volna nyitva a ház. A fő szabály az SZMSZ-ben rögzítve 

van. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József VFKB 

korelnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés 

határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

109/2024. (VII. 16.) határozata 

„A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és 

Könyvtár Oroszlány Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 
Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Elmondta, úgy ítéli meg, hogy 

olyan feladatok ellátására kérnek támogatást, amit előzetesen eldöntöttek, ahelyett, hogy 

megkérdezték volna. Olyan helyzetbe került az önkormányzat, hogy kényszerhelyzet áll fenn. Amikor 

megszületett az első határozat, mindenki tudta, mit szeretne, utólag nem fogja tudni támogatni, 

tartózkodni fog. A működés rendje szeretné, ha komolyabban lenne. 

 

Székely Antal HB elnök egyetértett Kontschán Flórián Jenő PB elnök véleményével. Azért javasolja 

elfogadni, mert a gyerekek és a sportolók érdekében van, és ajánlotta a következő testületnek, ha nem 

akar ilyen csapdába kerülni, próbálja meg szigorítani, de ez nem lesz egyszerű. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a Humán Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 
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A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

123/2024. (VII. 16.) határozata 

„Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Gyuga Mihály József korelnök egyetértve a két elnök úrral, támogatja maximálisan a sportot, ő is 

sportol, fontosnak tartja azokat a törekvéseket, hogy minél több fiatal legyen. Szeretné, ha ezek a 

kérések átgondoltabbak lennének, ő is megszavazza, támogatja a fiatalok bevonását a sportokba. 

Később jött az anyag, elvárható lenne, ha két új csapatot indítanak, akkor leírhatták volna, honnan 

merítik a gyerekeket, mennyi gyerek lesz, melyik iskolából, többet várt volna ennek érdekében. Van a 

városban olyan egyesület, ami jobban előkészített anyaggal jön, ez az OSE, az OSZE is megtehette 

volna. Támogatta Székely Antal HB elnök hozzászólását, gondolják át előre a következő évi 

igényeiket.  

 

Jónás Róbert bizottsági tag 14 óra 56 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő Humán Bizottsági 

tagok száma: 5 fő. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag csatlakozva Gyuga Mihály József korelnökhöz elmondta, elhangzott, 

hogy évtizedek óta így van, ez a szervezet semmit nem tanult meg, hogyan kell forrásigényt 

benyújtani, ezt az előterjesztést nem fogja támogatni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József korelnök kérte 

a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati 

javaslatáról. 

 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 1 

igen, 1 nem szavazattal, és 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

110/2024. (VII. 16.) határozata 

„Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek „Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 

2024. II. félévi támogatás módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2024. évi többlet támogatási igénye, valamint a 2024. évre 

vonatkozó támogatási szerződés módosításának jóváhagyása 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Elmondta, ezt az inflációs 
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hatást eddig nem mutatták be, jobb lett volna, ha menet közben jelezték volna.  

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati 

javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

124/2024. (VII. 16.) határozata 

„Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2024. évi többlet támogatási igénye, valamint a 2024. évre 

vonatkozó támogatási szerződés módosításának jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2024. évi többlet támogatási igénye, 

valamint a 2024. évre vonatkozó támogatási szerződés módosításának jóváhagyása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Gyuga Mihály József korelnök pontosításként elmondta, az anyagban a 2023-as évre 15% inflációt 

írtak, utánanézett, és arra az évre 17,6%-ot talált. Azért támogatja, mert 2017-18-ban is 50 M Ft-ot 

adtak, és most is, ez a 25 M Ft a szinten tartáshoz kell.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 2 

igen, 1 nem szavazattal, és 1 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

111/2024. (VII. 16.) határozata 

„Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2024. évi többlet támogatási igénye, valamint a 2024. évre 

vonatkozó támogatási szerződés módosításának jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 

2024. évi többlet támogatási igénye, valamint a 2024. évre vonatkozó támogatási szerződés 

módosításának jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

A Chudik Lajos Sportlétesítmény felújított labdarúgó pályák  

2024. június 1. - 2024. december 31. közötti karbantartásával kapcsolatos döntés 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Elmondta, az, ha valaki nem 

gondolt arra, hogy a futballpálya többletmunkával jár, azt szomorúnak tartja. Jelentős pénzösszeget 

áldoztak, ezért érdemes támogatni. Ha nem tudják, hogyan kell füves pályát gondozni, kérjenek 

segítséget. 

 

Székely Antal HB elnök véleménye szerint ennél sokkal súlyosabb gondok lesznek a pályákkal, meg 

kell gondolni, hogyan tudják fenntartani. Mivel elkészült és van ilyen pályaegyüttes, támogatni fogja 
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az előterjesztést.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a Humán Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

125/2024. (VII. 16.) határozata 

„A Chudik Lajos Sportlétesítmény felújított labdarúgó pályák  

2024. június 1. - 2024. december 31. közötti karbantartásával kapcsolatos döntés” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Chudik Lajos Sportlétesítmény felújított labdarúgó pályák  

2024. június 1. - 2024. december 31. közötti karbantartásával kapcsolatos döntés” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, amikor az idei költségvetés készült, még nem lehetett látni, mikor 

lesz a pálya átadva, ezért nem is foglalkoztak eddig evvel. 

 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, az anyag tartalmazza, hogy 1800 m3 vezetékes víz 

felhasználása történt. Kérdése az volt, ez mennyi összeg. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, beírta az összeget, 575 Ft+Áfa/m3. Napi váltásban öntözik a 

pályákat. 

 

Gyuga Mihály József korelnök véleménye szerint el lehetne gondolkodni azon, hogy ezeket hogyan 

lehetne további kútfúrással bővíteni.  

 

Tassi József ügyvezető elmondta, az a gond, hogy kútfúrásra 46 méter mélységre kaptak engedélyt, 

ez kevés. 

 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, a múltkori testületi ülésre jött be ez az anyag, melyben az 

OSZE külön támogatást kért szakmai fejlesztésre is, és a fű karbantartására is. Azért nem támogatták, 

és levették napirendről, mert ez két önálló napirend. Megköszönte, hogy most így jött be, elfogadásra 

javasolta.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

112/2024. (VII. 16.) határozata 

„A Chudik Lajos Sportlétesítmény felújított labdarúgó pályák  

2024. június 1. - 2024. december 31. közötti karbantartásával kapcsolatos döntés” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Chudik Lajos Sportlétesítmény felújított 

labdarúgó pályák 2024. június 1. - 2024. december 31. közötti karbantartásával kapcsolatos döntés” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

 

Kecskédi utca csapadékvíz-elvezetésével kapcsolatos költségvetési döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Hozzátette, ezt a feladatot 

tudja támogatni. 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati 

javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

126/2024. (VII. 16.) határozata 

a „Kecskédi utca csapadékvíz-elvezetésével kapcsolatos költségvetési döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Kecskédi utca csapadékvíz-elvezetésével kapcsolatos költségvetési döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, 2012-13 táján vetődött fel, akkor ezt a feladatot a 

Közútkezelő vállalta magára, akkor Oroszlány 70 métert igényelt, 40 métert tudtak megcsinálni, a 

probléma nem oldódott meg. A város most saját hatáskörben kézbe veszi.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag hozzátette, ennek az útszakasznak a legnagyobb területén a csapadékvíz 

elvezetés szikkasztásos módszerrel van megoldva. Ott olyan csapadékvíz keletkezik, hogy ez nem 

megoldás, ezért az el nem szikkasztott víz más módon történő elvezetésére törekszenek. Támogatni 

fogja 

 

Gyuga Mihály József korelnök kiegészítésként elmondta, jövőre szeretné kezdeményezni, hogy 

Oroszlány csapadékvíz elvezető rendszerének teljes felülvizsgálatára, újjáépítésére, kitakarítására 

különítsenek el erre összeget a költségvetésben, nagy problémája ez a városnak.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

113/2024. (VII. 16.) határozata 

a „Kecskédi utca csapadékvíz-elvezetésével kapcsolatos költségvetési döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Kecskédi utca csapadékvíz-elvezetésével 

kapcsolatos költségvetési döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság 

ülését 15 óra 16 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Gyuga Mihály József  

 VFKB korelnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 HB elnök HB bizottsági tag 


